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Protokół Nr 131/10 

Zarządu Powiatu Gostyńskiego 
z dnia 28 kwietnia 2010 r. 

Ad 1) 

Sto trzydzieste pierwsze posiedzenie Zarządu Powiatu Gostyńskiego otworzył Starosta Pan Andrzej 

Pospieszyński o godz. 13:00. 

 
Ad 2) 
Starosta  stwierdził, że Zarząd jest władny podejmować uchwały, gdyż jest zachowane quorum. 

Nieobecny był Członek Zarządu Pan Jerzy Ptak.  

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Ad. 3) 

Starosta przedstawił proponowany porządek posiedzenia Zarządu. 
Sekretarz zaproponował dodanie następujących punktów:  
6g) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia poręczenia pożyczki zaciągniętej przez SP ZOZ 

w Gostyniu, 

6h) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pełnomocnictwa  

Porządek posiedzenia wraz ze zmianami został przyjęty w wyniku głosowania: 4 głosy „za”.  
 

Ad. 4 
Protokół Nr 129/10 z dnia 15 kwietnia 2010 r. przyjęto w wyniku głosowania: 4 głosy „za” 

oraz protokół Nr130/10 z dnia 20 kwietnia przyjęto w wyniku głosowania: 4 głosy „za”. 
 

Ad. 5 a) 
Wniosek Burmistrza Ponieca w sprawie zaniechania możliwości wypowiedzenia Umowy 

Nr 06/08/PFOŚ i GW z dnia 03.09.2008 r. o przekazanie środków Powiatowego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gwarancji Wodnej na sporządzenie dokumentacji geodezyjnej i kartograficznej 

pod budowę zbiornika retencyjnego na terenie Gminy Poniec z powodu przyczyny określonej w 

umowie przedstawił Starosta Pan Andrzej Pospieszyński. 

 

Zarząd w wyniku głosowania: 4 głosy ”za” zobowiązał Wydział Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony 

Środowiska do przygotowania, w uzgodnieniu z radcą prawnym, projektu aneksu do umowy 
i przekazania na kolejne posiedzenie Zarządu.   
Sprawą zajmie się Wydział OR 
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Ad.5 b) 

Wniosek Burmistrza Gostynia w sprawie wprowadzenia do budżetu na 2010 rok zadania 

pn. Poszerzenie drogi powiatowej nr 4949P od drogi wojewódzkiej nr 434 do wsi Sikorzyn przedstawił 

Starosta Pan Andrzej Pospieszyński. 

Opinia PZD w Gostyniu  

„Na podstawie wizji lokalnej stwierdzono, że droga jest w złym stanie technicznym i wymaga 

poszerzenia szczególnie na odcinku od końca zabudowań wsi Sikorzyn w kierunku do drogi 

wojewódzkiej nr 434. Po dokonaniu pomiarów uznano, że zakres robót związany z poszerzeniem 

jezdni należy wykonać od ostatniej posesji nr 13 do drogi gminnej, po stronie lewej na długości 

760 mb i szerokości 1,40 m. Z uwagi na brak rowów i płynącą jezdnią wodę, konieczne jest 

odtworzenie oraz częściowo udrożnienie rowów po lewej i prawej stronie drogi na długości łącznej 

460 mb wraz z wykonaniem wjazdów na pola. Wstępny koszt po cenach aktualnie obowiązujących 

szacuje się na kwotę ca 240 tys. zł brutto. Powiatowy Zarząd Dróg popiera argumenty zawarte 

w piśmie i stwierdza, że ww. odcinek drogi wymaga pilnej naprawy. W przypadku zgody Zarządu 

Powiatu oraz doceniając współpracę Gminy Gostyń we współfinansowaniu zadania w kwocie 

do 100 tys. zł proponujemy ze swej strony pozostałą kwotę 140 tys. zł pozyskać poprzez 

przeniesienie środków z § 4300 „Zakup usług pozostałych” na § 4270 „Zakup usług remontowych”.  

 

Zarząd w wyniku głosowania: 4 głosy „za” rozpatrzył wniosek pozytywnie. Środki w wysokości 
140 tys. zł zostaną przesunięte z § 4300 „Zakup usług pozostałych” na § 4270 „Zakup usług 

remontowych”.  
Sprawą zajmie się Powiatowy Zarząd Dróg w Gostyniu a Skarbnik Powiatu przygotuje zmiany 

w budżecie.  
 

Ad. 5 c) 
Wniosek Dyrektora Ośrodka Sportu i Rekreacji w Gostyniu w sprawie wsparcia finansowego 

oraz współorganizację Pucharu Polski Strong Man Gostyń 2010 przedstawił Starosta Pan Andrzej 

Pospieszyński.  

Opinia Biura Promocji i Rozwoju Powiatu: 

,,Będą to pierwsze tego typu zawody w Gostyniu, które mają stanowić wydarzenie w skali krajowej. 

Współorganizatorem imprezy jest Ośrodek Kultury HUTNIK. Przewidziano liczne atrakcje, 

m. in. występy lokalnych artystów, pokaz najsilniejszej kobiety, akrobatów, występy wokalne, 

muzyczną oprawę, a całość będzie prowadzona przez znanego prezentera TV TVN Ireneusza 

Bieleninika. Organizatorzy zobowiązują się promować powiat gostyński umieszczając logo powiatu 

na wszystkich materiałach reklamowych imprezy oraz na koszulkach zawodników podczas jednej 

z konkurencji”. 
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Zarząd w wyniku głosowania: 4 głosy „za” postanowił przeznaczyć kwotę 3.500 zł 

na współorganizację imprezy oraz zobowiązał Biuro Promocji do przygotowania umowy 
promocyjnej. 
Sprawą zajmie się BPR.  

 

Ad. 5 d) 
Wniosek Bractwa Rycerskiego Ziemi Gostyńskiej Pocztu Bartosza Wezenborga w sprawie wsparcia 

finansowego projektu ,,II Wyprawa Wezenborga” przedstawił Starosta Pan Andrzej Pospieszyński.  

 

Opinia Biura Promocji i Rozwoju Powiatu: 

,,Celem ww. projektu jest wyjazd i reprezentowanie Gostynia przez gostyńskich rycerzy  

w jubileuszowej „Bitwie pod Grunwaldem”. Wiąże się to ze zwiększonymi kosztami, gdyż każda grupa 

musi wystawić własne obozowisko”. 

 
Zarząd w wyniku głosowania: 4 głosy „za” postanowił, że ze względów formalnych nie ma 
możliwości przekazania środków finansowych. Zostaną zakupione materiały promocyjne 
do kwoty 200 zł. 

Sprawą zajmie się BPR. 
 
Ad. 5 e) 

Wniosek Gostyńskiego Towarzystwa Historycznego o wsparcie finansowe lub rzeczowe 

przy organizacji II Turnieju Rycerskiego w Gostyniu przedstawił Starosta Pan Andrzej Pospieszyński. 

 

Opinia Biura Promocji i Rozwoju Powiatu: 

,,Turniej odbędzie się w dniach 1-3 maja 2010 r. Rycerze planują pokazy walk i bitew oraz zawody. 

Pierwsza tego typu impreza miała miejsce rok temu i została bardzo dobrze odebrana. Organizatorzy 

przewidują poczęstunek dla uczestników, przede wszystkim dla dzieci”. 

 

Zarząd w wyniku głosowania: 4 głosy „za” postanowił, że ze względów formalnych nie ma 
możliwości przekazania środków finansowych. Zostaną natomiast przekazane materiały 
promocyjne. 
Sprawą zajmie się BPR. 

 

Ad. 5 f) 
Wniosek Dyrektora Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy Gostyń w sprawie wsparcia finansowego 

konkursu historycznego pn. ,,Wiem więcej o … ziemi gostyńskiej” oraz objęcie go honorowym 

patronatem przez Starostę Gostyńskiego przedstawił Starosta Pan Andrzej Pospieszyński 

 

Opinia Biura Promocji i Rozwoju Powiatu: 
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,,Konkurs skierowany jest do uczniów szkół ponadgimnazjalnych powiatu gostyńskiego, 

a wnioskowana kwota wynosząca 200 zł ma być przeznaczona na zakup nagród”. 

 
Zarząd w wyniku głosowania: 4 głosy „za” rozpatrzył wniosek pozytywnie. Zostaną zakupione 

nagrody do kwoty 150 zł.  

Sprawą zajmie się BPR.  
 
Ad. 5 g)  
Wniosek Pana Mariana Sobkowiaka oraz Prezesa Światowego Związku Żołnierzy Armii Krajowej 

Oddział Leszno w sprawie wsparcia finansowego pomnika żołnierzy Armii Krajowej ,,Czarny Legion” 

przedstawił Wicestarosta Pan Janusz Sikora. 

Opinia Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych: 

,,Wydział Oświaty i Spraw Społecznych informuje, że ze względu na obowiązujące przepisy 

w przedmiotowej sprawie: art. 5 ust. 4 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działaniu pożytku 

publicznego i o wolontariacie (Dz. U. z 2003 r. Nr 96, poz.873 ze zmianami) definiuje, iż wsparcie 

finansowe dla wyżej cytowanego stowarzyszenia może mieć charakter powierzenia zadań 

do realizacji wraz z udzieleniem dotacji na finansowanie lub wsparcie zadania wraz z udzieleniem 

wsparcia na dofinansowanie ich realizacji. Powyższy przepis nie znajduje odzwierciedlenia 

w opisywanej wyżej sytuacji, gdyż Starostwo Powiatowe nie jest zleceniodawcą powyższego zadania. 

Ponadto art. 11 wyżej cytowanej ustawy decyduje o tym, iż stowarzyszenie może się ubiegać 

o realizację zadania publicznego, przystępując do otwartego konkursu ofert. Reasumując, Wydział 

Oświaty i Spraw Społecznych w pełni popiera działania mające na celu budowanie pamięci 

historycznej naszego regionu, niestety ze względu na obowiązujące przepisy prawa, również 

w rozumieniu ustawy o finansach publicznych, nie widzi możliwości bezpośredniego dofinansowania 

przedmiotowej inicjatywy”.  

 

Zarząd w wyniku głosowania: 4 głosy „za” rozpatrzył wniosek negatywnie, ponieważ 
ze względu na obowiązujące przepisy prawa nie ma możliwości bezpośredniego 

dofinansowania przedmiotowej inicjatywy.  
Pismo na podpis Wicestarosty przygotuje Wydział OSK.  

 

Ad. 5 h)  

Wniosek Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Chwałkowie w sprawie szacunkowych kosztów prac 

remontowych związanych z adaptacją pomieszczeń w celu utworzenia 13 nowych miejsc dla osób 

niepełnosprawnych w Domu przedstawił Starosta Pan Andrzej Pospieszyński.  

 

Zarząd w wyniku głosowania: 4 głosy „za” rozpatrzył wniosek pozytywnie. Środki w wysokości 
65.100 zł będą pochodziły z rezerwy na pomoc społeczną.  
Odpowiedź do wnioskodawcy przekaże WZI.KS. Skarbnik dokona przesunięcia środków.  
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Ad. 5 i) 

Wniosek UKS Biskupianka Stara Krobia w sprawie wsparcia finansowego i organizacyjnego akcji 

Polska Biega przedstawił Starosta Pan Andrzej Pospieszyński.  

 

Opinia Biura Promocji i Rozwoju Powiatu: 

,,UKS Biskupianka Stara Krobia w dniu 9 maja br. w okolicach krytej pływalni w Gostyniu organizuje 

bieg dla mieszkańców powiatu gostyńskiego w ramach ogólnopolskiej akcji „POLSKA BIEGA”, której 

inicjatorem jest Gazeta Wyborcza. Na początku maja w całym kraju organizowane są setki biegów, 

które mają zachęcić Polaków do aktywnego spędzania czasu i zdrowego trybu życia. Trasa ww. biegu 

wyniesie ok. 4,5 km. Organizator zaprosił również do współpracy gminę Gostyń, OSiR Gostyń 

oraz UKS Jedynkę”. 

 

Zarząd w wyniku głosowania: 4 głosy „za” postanowił przeznaczyć kwotę 1.000 zł na pokrycie 

kosztów poczęstunku i zakup nagród dla uczestników biegu oraz zobowiązał Biuro Promocji 
i Rozwoju Powiatu do przygotowania umowy o współorganizacji.  
 

Ad. 5 j) 

Wniosek Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Gostyniu  

w sprawie wykorzystania nieruchomości położonej przy ul. Przy Dworcu dla celów zdrowotnych 

mieszkańców Powiatu Gostyńskiego przedstawił Wicestarosta Pan Janusz Sikora. 

 

Zarząd w wyniku głosowania- 4 głosy „za” postanowił zwrócić się o opinię w tej sprawie 

do radcy prawnego. 
 

Ad. 5 k) 

Wniosek firmy CONSULTUS Mariola Wyciszczak w sprawie wyrażenia zgody na wynajem lokalu 

użytkowego oznaczonego nr 21 w budynku Przychodni w Gostyniu przy ul. Wrocławskiej 8 

przedstawił Sekretarz Pan Leszek Maliński. 

 

Opinia Wydziału ABG: 

„Wydział Architektury, Budownictwa i Gospodarki Nieruchomościami przekazuje w załączeniu pismo 

CONSULTUS Mariola Wyciszczak z siedzibą w Gostyniu przy ul. Wrocławskiej 8 w sprawie 

wyrażenia zgody na wynajem lokalu użytkowego oznaczonego nr 21 w budynku Przychodni 

w Gostyniu przy ul. Wrocławskiej 8. Lokal o którym mowa, o powierzchni 9,45 m2 do chwili obecnej 

nie jest przez nikogo wynajmowane. Na spotkaniu najemców lokali użytkowych w Przychodni 

w Gostyniu ze Starostą w dniu 16.04.2010 r. przedmiotowy lokal obiecano Wielkopolskiej 

Wojewódzkiej Komendzie Ochotniczych Hufców Pracy z siedzibą w Poznaniu jako rekompensatę 

za zabudowanie otworów okiennych w pomieszczeniach będących przedmiotem najmu przez OHP. 
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Wobec powyższego niemożliwe jest wynajęcie pomieszczenia nr 21 firmie CONSULTUS Mariola 

Wyciszczak.” 

 

Zarząd w wyniku głosowania- 4 głosy „za” postanowił rozpatrzyć wniosek w miesiącu maju. 

 

Ad. 5 l) 
Wniosek OHP Centrum Edukacji i Pracy Młodzieży w Lesznie w sprawie wynajmu lokalu użytkowego 

oznaczonego nr 21 w budynku Przychodni w Gostyniu przy ul. Wrocławskiej 8 przedstawił Sekretarz 

Pan Leszek Maliński. 

 

Opinia Wydziału ABG: 

„Wydział Architektury, Budownictwa i Gospodarki Nieruchomościami przekazuje w załączeniu pismo 

Ochotniczych Hufów Pracy Centrum Edukacji i Pracy Młodzieży z siedzibą w Lesznie w sprawie 

wynajmu lokalu użytkowego oznaczonego nr 21 w budynku Przychodni w Gostyniu 

przy ul. Wrocławskiej 8. Lokal o którym mowa, o powierzchni 9,45 m2 do chwili obecnej nie jest przez 

nikogo wynajmowany. Na spotkaniu najemców lokali użytkowych w Przychodni w Gostyniu 

ze Starostą w dniu 16.04.2010 r. przedmiotowy lokal obiecano oddać Wielkopolskiej Wojewódzkiej 

Komendzie Ochotniczych Hufców Pracy z siedzibą w Poznaniu jako rekompensatę za zabudowanie 

otworów okiennych w pomieszczeniach będących przedmiotem najmu przez OHP – do bezpłatnego 

korzystania.” 

 
Zarząd postanowił odłożyć sprawę do rozpatrzenia w miesiącu maju- 4 głosy „za”. 

 
Ad. 5 m) 

Wniosek OHP Centrum Edukacji i Pracy Młodzieży w Lesznie w sprawie wyrażenia zgody 

na demontaż ścianki działowej między lokalami użytkowymi będącymi przedmiotem najmu 

przedstawił Sekretarz Pan Leszek Maliński.  

 

Wydział Architektury, Budownictwa i Gospodarki Nieruchomościami proponuje wyrazić zgodę 

na demontaż ścianki działowej, który winien być wykonany przed zabudowaniem luksferami otworów 

okiennych w wynajmowanych pomieszczeniach. 

 

Zarząd postanowił odłożyć sprawę do rozpatrzenia w miesiącu maju- 4 głosy „za”. 
 

Ad. 5 n) 
Wniosek Wielkopolskiego Komendanta Wojewódzkiego Policji w Poznaniu w sprawie zachowania 

stawek czynszu za najem lokalu użytkowego położonego w Krobi przedstawił Sekretarz Pan Leszek 

Maliński. 
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Wniosek przekazano do rozpatrzenia Staroście Gostyńskiemu z uwagi na brak kompetencji 

Zarządu w tym zakresie- 4 głosy „za”. 
 
Ad. 6 a) 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego w sprawie zmiany 

uchwały Nr XXXV/287/09 Rady Powiatu Gostyńskiego w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy 

aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu Gostyńskiego przedstawił Wicestarosta Pan Janusz 

Sikora. 

 

Uchwała Nr 131/1117/10 w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego 
w sprawie zmiany uchwały Nr XXXV/287/09 Rady Powiatu Gostyńskiego w sprawie ustalenia 
rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu Gostyńskiego została 
podjęta w wyniku głosowania- 4 głosy „za”. 

 

Ad. 6 b) 
Projekt uchwały w sprawie uzgodnienia projektu zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Pępowo przedstawił Sekretarz Pan Leszek Maliński. 

 

Uchwała Nr 131/1118/10 w sprawie uzgodnienia projektu zmiany studium uwarunkowań 
i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Pępowo została podjęta w wyniku 
głosowania- 4 głosy „za”. 
 

Ad. 6 c) 
Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie sali w budynku Zespołu Szkół Zawodowych  

w Gostyniu przedstawił Sekretarz Pan Leszek Maliński. 

 

Uchwała Nr 131/1119/10 w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie sali w budynku Zespołu 
Szkół Zawodowych w Gostyniu została podjęta w wyniku głosowania- 4 głosy „za”. 
 

Ad. 6 d) 
Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia „Regulaminu usuwania wyrobów zawierających azbest 

z obiektów budowlanych na terenie Powiatu Gostyńskiego” przedstawił Sekretarz Pan Leszek 

Maliński. 

 

Uchwała Nr 131/1120/10 w sprawie zatwierdzenia „Regulaminu usuwania wyrobów 
zawierających azbest z obiektów budowlanych na terenie Powiatu Gostyńskiego” została 
podjęta w wyniku głosowania- 4 głosy „za”. 

 

 

 



 8

Ad. 6 e) 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z wykonania uchwał Rady Powiatu Gostyńskiego 

przedstawił Sekretarz Pan Leszek Maliński. 

 

Uchwała Nr 131/1121/10 w sprawie przyjęcia sprawozdania z wykonania uchwał Rady Powiatu 

Gostyńskiego została podjęta w wyniku głosowania- 4 głosy „za”. 
 

Ad. 6 f)  
Projekt uchwały w sprawie podania do publicznej wiadomości wykazu nieruchomości przeznaczonych 

do sprzedaży, położonych w Kosowie przestawił Sekretarz Pan Leszek Maliński. 

 

Uchwała Nr 131/1122/10 w sprawie podania do publicznej wiadomości wykazu nieruchomości 
przeznaczonych do sprzedaży, położonych w Kosowie została podjęta w wyniku głosowania- 

4 głosy „za”. 
 

Ponadto Zarząd zobowiązał Wydział Architektury, Budownictwa i Gospodarki 
Nieruchomościami do zorganizowania spotkania z osobami składającymi oferty na zakup 

nieruchomości w Kosowie oraz przygotowania oferty sprzedaży garaży- 4 głosy „za”. 
 
Ad. 6 g) 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia poręczenia pożyczki zaciągniętej przez SP ZOZ w Gostyniu 

przedstawiła Skarbnik Powiatu Pani Eleonora Gościniak. 

 

Uchwała Nr 131/1123/10 w sprawie udzielenia poręczenia pożyczki zaciągniętej przez SP ZOZ 

w Gostyniu została podjęta w wyniku głosowania- 4 głosy „za”. 
 
Ad. 6 h) 
Projekt uchwały w sprawie udzielenia pełnomocnictw przedstawił Sekretarz Pan Leszek Maliński.  

 
Uchwała Nr 131/1124/10 w sprawie udzielenia pełnomocnictw została podjęta w wyniku 
głosowania- 4 głosy „za”. 
 

Ad. 7 a) 
Zarząd zapoznał się z pismem Pana Jerzego Grzymisławskiego i Syndyka Masy Upadłości 

FUT ,,Agraria” Michała Prysiażnego w sprawie ceny nieruchomości położonej w Gostyniu 

przy ul. Poznańskiej, o nabycie której przez Powiat Gostyński, wnioskował Dyrektor ZSZ w Gostyniu 

na poszerzenie terenów sportowych przy szkole. 
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Zarząd w wyniku głosowania- 4 głosy „za” zobowiązał Wydział Architektury, Budownictwa 

i Gospodarki Nieruchomościami do przygotowania pisma informującego Syndyka Masy 
Upadłości FUT „AGRARIA” Sp. z o.o. oraz Pana Jerzego Grzymisławskiego o możliwości 
zakupu działek przez powiat w ramach środków zaplanowanych na ten cel w budżecie powiatu 

na 2010 r. 

 

Ad. 7 b) 
Zarząd zapoznał się z informacją Wydziału ABG dotyczącą budynków znajdujących się na terenie 

parku w Kosowie. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 7 c) 
Zarząd zapoznał się z informacją Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych w sprawie średnich 

wynagrodzeń nauczycieli za pierwszy kwartał 2010 r. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 7 d) 

Zarząd zapoznał się z informacją Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych w sprawie funkcjonowania 

aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu Gostyńskiego. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 7 e) 

Zarząd zapoznał się z wystąpieniem pokontrolnym Komisji Rewizyjnej z kontroli przeprowadzonej 

w Zespole Szkół Ogólnokształcących w Gostyniu. 

 

Ad. 7 f) 
Zarząd zapoznał się z wystąpieniem pokontrolnym Komisji Rewizyjnej z kontroli przeprowadzonej  

w Zespole Szkół Zawodowych w Gostyniu. 

 

Ad. 7 g) 
Zarząd zapoznał się ze sprawozdaniem Powiatowego Zarządu Dróg w Gostyniu z zimowego 

utrzymania dróg w sezonie zimowym 2009/2010. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 7 h) 
Zarząd zapoznał się ze stanowiskiem Burmistrza Pogorzeli w sprawie zagospodarowania terenu 

po byłej mleczarni w Pogorzeli na potrzeby edukacyjno-kulturalne pod nazwą Pogorzelskie Centrum 

Sportowo-Kulturalne. 

Pismo stanowi załącznik do protokołu. 
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Zarząd w wyniku głosowania- 4 głosy „za” postanowił zwrócić się do Burmistrza Pogorzeli 

z pismem informującym o woli współpracy Powiatu przy realizacji tej inicjatywy 
oraz zapytaniem o koszty przygotowania koncepcji zagospodarowania budynku i terenu.  
Pismo na podpis Starosty przygotuje OSK. 

 

Ad. 8) 
W punkcie „Informacja członków Zarządu z podejmowanych działań między posiedzeniami Zarządu” 

głosu nie zabrano.  

 

Ad. 9) 
Zarząd Powiatu, na wniosek Wicestarosty Pana Janusza Sikory, postanowił wystąpić 
do Komisji ds. Bezpieczeństwa Ruchu Drogowego na Drogach Powiatowych i Gminnych 
na terenie Powiatu Gostyńskiego o zajęcie się sprawą utrudnień w ruchu w godzinach szczytu 

komunikacyjnego na drodze krajowej nr 34 w miejscowości Gostyń na skrzyżowaniu z drogą 
powiatową na wysokości cmentarza i rozważenie możliwości wystąpienia do Komendanta 
Powiatowego Policji z wnioskiem o wprowadzenie kierowania ruchem w tym miejscu 
w godzinach najbardziej natężonego ruchu.  

Pismo przygotuje WZI.ZA. 

Pan Grzegorz Józefowski zapytał o sprawę wycofanych kursów PKS.  

Wicestarosta Pan Janusz Sikora poinformował, że dnia 28 kwietnia odbyło się spotkanie, w którym 

uczestniczyli dyrektorzy szkół oraz przedstawiciele Przedsiębiorstwa Komunikacji Samochodowej. 

Postanowiono podjąć kroki w celu przywrócenia wycofanych kursów oraz wprowadzenia nowych, 

które pozwoliłyby szkołom na skierowanie swej oferty edukacyjnej również dla uczniów Gminy Poniec 

oraz uczniów z powiatu krotoszyńskiego a mieszkających w miejscowościach sąsiadujących 

w powiatem gostyńskim. Ostateczne decyzje mają zapaść w toku indywidualnych uzgodnień 

pomiędzy przedstawicielami firmy PKS a dyrektorem każdej szkoły.  

 
Ad. 10) 

Starosta Pan Andrzej Pospieszyński podziękował zebranym za przybycie, po czym zamknął sto 

trzydzieste pierwsze posiedzenie Zarządu.  

 
Członkowie Zarządu: 

1. Janusz Sikora    

2. Grzegorz Józefowski  

3. Kazimierz Musielak  

4. Jerzy Ptak    

 

Protokołowała:  

Joanna Bilińska 

 


